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Hřiště u mateřské školy 
 
V minulém měsíci se naše děti z mateřské školky 
konečně dočkaly nového hřiště. Bohužel se realizace 
hřiště posunula až do září z důvodu několika 
nepříznivých okolností. Věříme však, že čekání se 
vyplatilo a děti si nyní hřiště užijí. Slavnostní přestřižení 
pásky se konalo v pátek 7. 10. 2022, viz článek na jiném 
místě zpravodaje. 
Projekt byl spolufinancován v rámci dotace Ministerstva 
pro místní rozvoj, celkové náklady činily 2 522 983 Kč 
a dotaci jsme obdrželi ve výši 2 000 000 Kč. 
Dovolte mi, abych dětem popřála hodně zážitků na 
novém hřišti. 
                                                                    Dana Schreierová 

 
 
 
 
 
 

OÚ Neplachovice, Na Návsi 16, 747 74 Neplachovice 
úřední hodiny: Po, St 7:00 – 11:30   12:00 – 17:00 
tel.: 553 662 221 
e-mail: podatelna@neplachovice.cz 
http: //www.neplachovice.cz 

evidenční číslo: MK ČR E 24080 
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Volby do zastupitelstva obce 
23. a 24. 9. 2022 se konaly volby do obecních zastupitelstev. V naší obci se o vaše hlasy 
ucházelo celkem 10 kandidátů. Výsledky voleb byly zveřejněny v minulém čísle 
zpravodaje.  
Ve středu 19. 10. 2022 se na střelnici konalo ustavující zasedání zastupitelstva. Protože se 
zastupitelé až na jednu výjimku nezměnili, bylo hlasování jednoznačné a všichni obhájili 
své dosavadní funkce a vedení obce a výborů se nezměnilo. Na jedné straně je výhodou, 
že žádné velké změny nenastaly, protože jsme všichni obeznámeni s prací v zastupitelstvu 
a víme, co máme dělat a jaké máme úkoly. Na straně druhé je smutné, že se nedaří pro 
práci v zastupitelstvu aktivizovat i jiné občany. Tak máte opět čtyři roky na rozmyšlení, 
zda v příštích volbách nechcete třeba vy být kandidátem. 
Chtěla bych poděkovat všem zvoleným zastupitelům za to, že jim není osud naší obce 
lhostejný a že i nadále se budou aktivně podílet na rozvoji a rozkvětu naší obce. Vždyť 
jsou před námi veliké výzvy, jako je energetika, nový obecní úřad, sportovní areál atd. 
Věřím, že se za svou čtyřletou práci určitě nebudeme stydět. 
                                                                                                                                 Dana Schreierová 

 
Advent na zámku 
Po několikaleté odmlce se v letošním roce rozhodla kulturní komise opět uspořádat 
Advent na zámku díky spolupráci se základní školou, která připraví program. Akce nebude 
však v takovém formátu, jako jste byli zvyklí. Stav zámecké budovy je již velmi chatrný 
(hlavně elektroinstalace) a netroufáme si akci uskutečnit v obvyklém rozsahu. V sále 
v poschodí by měla být umístěna pouze vánoční vesnička, jinak se vše bude odehrávat 
v přízemí a venku, kde budou prodávat prodejci (většinou místní).  
Program dětí se uskuteční opět na terase zámku kolem půl páté. 
Těšíme se na vaši návštěvu.  
 
Adventní koncert plánovaný na sobotu 27. listopadu se neuskuteční. Hledáme jiný 
vhodný termín a zajímavé interprety. O termínu konání koncertu budete včas 
informováni. 
 
 

Oznámení o provádění pravidelných odečtů vodoměrů 
Na základě smlouvy uzavřené mezi naší společností Ovod, spol. s r. o. a společností 
Severomoravské vodovody a kanalizace Ostrava a. s., dodavatelem vody z vodovodu do 
vaší obce, dovolujeme si vám tímto oznámit, že 

v termínu 10. -  16. 11.  v Neplachovicích  
a v termínu 18. 11.  v Zadcích 

budou prováděny pravidelné opisy vodoměrů pracovníkem Vodotech, spol. s r. o. panem 
Hrbáčem Hynkem.  
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Informace z 1. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 19. října 2022  
Zastupitelstvo obce na svém zasedání zvolilo starostou obce  Danu Schreierovou 
a místostarostou obce Jiřího Dehnera, předsedou finančního výboru Ing. Mariku 
Moslerovou a členy Ing. Karla Barana, Ing. Jana Žateckého, Lenku Matýskovou Dis., Ing. 
Kateřinu Moslerovou, předsedou kontrolního výboru Mgr. Sandru Plačkovou a členy  
Petra Doležela, Ing. Bohuslava Dvořáčka. Dále zastupitelstvo obce schvaluje jako zástupce 
pro jednání ve Sdružení I/11 a I/57 pro toto volební období starostku obce Danu 
Schreierovou, čerpání rozpočtu za období 1 – 9/2022, předloženou cenovou nabídku na 
zpracování projektové dokumentace na povolení a provedení stavby „Chodník na ul. 
Loděnické“, smlouvu na dodávky plynu pro rok 2023 pro Základní školu a Mateřskou 
školu. 

Kino Holasovice – hrajeme v listopadu 
2. 11. 2022  Velká premiéra, komedie ČR 
18.00 hodin  mládeži přístupný od 12 let, mluveno česky  
9. 11. 2022  Pánský klub, komedie ČR 
18.00 hodin  mládeži přístupný od 12 let, mluveno česky 
16. 11. 2022  Za vším hledej ženu, vztahová komedie ČR 
18.00 hodin  mládeži přístupný od 12 let, mluveno česky 
23. 11. 2022  Zlouni, animovaná komedie USA 
18.00 hodin  mládeži přístupný, mluveno česky 
30. 11. 2022  Jurský svět: Nadvláda,  dobrodružný/akční USA 
18.00 hodin  mládeži přístupný od 12 let, mluveno česky 
 

Akce v měsíci listopadu v okolních obcích: 
21. 11. - OBECNÍ TURNAJ VE STOLNÍM TENISE, pořádá SDH Kamenec, bývalá škola 
Kamenec 
27. 11. - ROZSVĚCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU, pořádá Český svaz žen, ZO Loděnice a MŠ  
Loděnice, parčík před MŠ Loděnice 
 
  

Den válečných veteránů – pátek 11. listopadu v 11.00 hodin, hřbitov Neplachovice 

Sběr vysloužilého elektrozařízení 
Sbíráme vše, co dosloužilo a má zdroj elektřiny ze sítě nebo z baterií - pouze kompletní 
ledničky, mrazničky, pračky, myčky, elektrické trouby, kuchyňské a hobby přístroje, 
televizory, monitory, počítače, mikrovlnky, elektrické sekačky… 
Sběr vysloužilého elektrozařízení se uskuteční ve středu 9. a v pátek 11. listopadu vždy 
v době od 15 do 17 hodin před hasičskou zbrojnicí v Neplachovicích. 
Při dovozu dbejte platných nařízení. Pokud nemůžete sami spotřebiče doručit, informujte 
p. Jiřího Čecha (tel. 725 438 781) nebo p. Jana Malchárka (737 363 271).  
                                                                                                                         Jiří Čech, starosta SDH 
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Informace z mateřské školy 

Do Neplachovic přišlo babí léto a tak se muselo rychle jednat, aby si to babí léto 
nerozmyslelo a my mohli uspořádat podzimní odpoledne pro děti a jejich nejbližší. Naše 
pozvání přijali i prvňáčci, kteří se v loňském školním roce  travnatého plácku nedočkali. 
Školkové děti se zkrátka chtěly pochlubit novým hřištěm u mateřské školy a vychutnat si 
jej nejen rámci školky, ale i trošku netradičně. Přestože jsou kluci a děvčátka na novém 
hřišti jako doma, v pátek 7. října se začalo slavnostně, několikanásobným přestřižením 
slavnostní pásky. Poté odstartovala víceméně volná zábava, která však čítala různé 
aktivity, do nichž se děti mohly dle libosti zapojit. Hlavní nápor dostala asi pirátská loď. 
Nemalý  zájem byl o tvoření, kreslení křídami, nezahálelo ani houpající se hnízdečko. 
Travnaté koberce se zelenaly, hudba vyhrávala, zkrátka na hřišti to žilo. Komu se chtělo, 
mohl si vyzkoušet své řidičské schopnosti. Před mateřskou školou totiž čekala na všechny 
řidiče a řidičky trasa, kterou bylo nutné projet netradičním vozidlem. Maminky z klubu se 
opět vytáhly svým pečícím uměním a z přichystaných dobrot zbylo za chvíli jen pár 
drobečků. Ani jsme se nenadáli a podzimně laděné odpoledne uteklo jako voda. Snad si je 
rodiče se svými ratolestmi do sytosti užili a my se budeme těšit na další společné akce. 
                                                                                                             Lenka Gorčicová 

 

Redakční rada: 
Sylva Dufková, Markéta Tyllová, Mgr. Blažena Wertichová. Vydala obec Neplachovice, Na Návsi 16, 747 74 Neplachovice, tel.: 553 662 221  
e-mail: podatelna@neplachovice.cz, web: http://www.neplachovice.cz 
Příští uzávěrka zpravodaje bude: 20. listopadu 2022 
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Železný hasič 
Již třetím ročníkem pokračovala tradice pořádání závodu v disciplíně TFA, Železný hasič. 
V neděli 16. října jsme již od rána začali připravovat na návsi u lípy soutěžní trať, která 
se skládala ze šesti úseků. První úsek obsahoval roztahování 40 metrů dopravního 
vedení, další překonání dvoumetrové bariéry, padesát úderů kladivem v hemmerboxu, 
přenos závaží, vytažení závaží na laně do prvního patra věže, smotání dvou hadic a na 
závěr přemístění sedmdesátikilové figuríny. Součástí příprav bylo i postavení zázemí pro 
diváky a hosty, tj. klasický stánek s nápoji a jídlem, ale také stylová kavárna na nedělní 
odpoledne. Dopolední počasí nás sice trochu strašilo deštěm, ale odpoledne již bylo 
krásné podzimní slunečné nebe. 
Od 13:00 se již začali sjíždět závodníci, kteří si prohlédli trať a měli možnost tréninku. 
Celkově se do startovní listiny zapsalo 32 závodníků ve třech kategoriích (muži, ženy 
a muži na 35 let). Byli jsme velice mile překvapeni, že k nám zavítali závodníci 
z poměrně velké vzdálenosti a někteří z nich byli i účastníci Mistrovství ČR v TFA 
dobrovolných hasičů, které se konalo 1. října ve Štramberku. 
V 14:00 se na trať vydal první soutěžící a pak již soutěž nabrala rychlý spád. Po mužské 
kategorii následovaly ženy, které měly na jednotlivých úsecích drobné úlevy. Všichni 
soutěžící předváděli skvělé výkony na hranicích jejich fyzických možností. Velká účast 
diváků vytvořila kvalitní fanouškovské zázemí a soutěžící byli hnáni dopředu jejich 
fanděním. Veškeré výsledky najdete na našich stránkách. 
Děkujeme účastníkům za předvedené výkony, odhodlanost a bojovnost, divákům za 
fantastickou atmosféru a obsluze ve stáncích za jejich péči o naše hosty. Dle mého 
názoru se to povedlo. 
                                                                                                                      

Dotace na podporu SDH 2022 
Moravskoslezský kraj vyhlásil „Dotační program na 
podporu sborů dobrovolných hasičů v roce 2022“. 
V rámci tohoto dotačního programu byly poskytovány dotace na projekty zaměřené 
na činnost pobočných spolků hasičů, na podporu požárního sportu, prezentace požární 
ochrany veřejnosti, udržování hasičských tradic, informování o  historii hasičstva 
a zachování historické požární techniky. Cílem podpory daného účelu je přispět k  rozvoji 
dobrovolného hasičstva v Moravskoslezském kraji. Po loňské úspěšné zkušenosti se náš 
Sbor dobrovolných hasičů Neplachovice rozhodl i letos podat v předepsaném termínu 
žádost o poskytnutí dotace k realizaci projektu „Nákup vybavení pro soutěžní družstva 
SDH Neplachovice“. V červenci jsme byli informováni o přidělení neinvestiční dotace ve 
výši 80% z uznatelných nákladů na realizaci projektu. Získané finanční prostředky jsme 
využili v souladu s podaným projektem k nákupu vybavení pro požární sport (savice, 
hadice, rozdělovač, proudnice). Dále vybavení pro běh na 100 metrů s  překážkami. 
Zakoupené vybavení bude využito v příštích sportovních sezónách našimi družstvy 
mužů, žen a dorostenců.    
Touto cestou děkuji Moravskoslezskému kraji za podporu a profesionální jednání při 
komunikaci a administraci projektu. 
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Moravskoslezský pohár - 100 m Olomouc 
 

Poslední kolo prvního ročníku Moravskoslezského poháru v běhu na 100 metrů 
s překážkami dorostu se konalo v neděli 9. října na atletickém stadionu v Olomouci. 
Naši závodníci šli do posledního kola s úkolem udržet své vybojované pozice. Bylo 
chladno, ovšem slunečno a místní tartan sliboval krásné časy. Nejprve se v kategorii 
mladších dorostenek představila Viki Švachová, která s touto disciplínou teprve začíná 
a byl to její druhý závod. Čas 20,74 s z druhého pokusu jí zajistil 10. místo. Kačka 
Kořistková nastupovala na start středních dorostenek v pozici vedoucí závodnice. 
Ovšem z druhého místa na ní tvrdě dotírala Rozálie Bojková. V prvním pokusu Katka 
předvedla parádní čas 18,72 s, což je její osobní rekord. Nakonec v Olomouci vybojovala 
druhé místo a udržela si i své prvenství v seriálu. Ve středních dorostencích jsme měli 
dvě želízka v ohni. Honza Matoušek se předvedl nejrychlejším časem dne, a to 17,23 s. 
Tím si upevnil svou druhou pozici v tabulce. Kuba Malý si musel pohlídat soupeře, se 
kterým bojoval o třetí místo v celkovém pořadí. To se mu povedlo časem z prvního 
pokusu 18,05 s. 
Letošní ročník Moravskoslezského poháru v běhu na 100 metrů s překážkami 
dorostu měl celkem pět kol: 
KRAVAŘE, MORAVSKÝ BEROUN, ČESKÝ TĚŠÍN, HNĚVOŠICE, OLOMOUC. 
S našimi dorostenci jsme absolvovali celý seriál a podařilo se jim docílit krásných 
umístění. 
                                                                                                                       Jan Malý, velitel SDH 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 

7 
 

 

 



 

8 
 

 


